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S'ha celebrat el ple Ex 
traordinari de la Corpora 
ció Municipal en data 30 
de juliol al Salo de Ses
sions de 1'Aiuntament.
Els nunts principals va 

ren ser els següents:
- En el poliesportiu hi 

ha uns terrenvs que en 
principi es cedeixen per 
construir futurs llocs' es 
colars ("sobretot el Tronc 
Comú') .
- L'escorxador continua 

rà igual,però aquest mes 
d'agost es farà un avant- 
nroiecte que l'hauran d'a 
provar,a fi d'adaptar-se
a les exigencies del De
cret 3263-76.
- El plaç per al projec 

te definitiu del Rolies- 
portiu és fins a finals
d'octubre.

- Respecte el Carrer 
Busquets i punset,els

afers  muni ci pal s
veíns no es varen avenir 
per a reformar-lo i 1'A- 
iuntament s'ha vist obli 
vat a seduir uns tràmits 
llargs,nue ha tingut com 
a resolució l'haver de 
fer un repartiment pro
porcional de cada veí te 
nint en consideració les 
obres Ja Tetes per aoli- 
car-bo en justicia.Hi ha 
un senvor al aual se li ha 
concedit un anv prorroga
ble perquè faci les obres 
obligatòries sota una fian 
ça avalada.S'aplicarà un 
10% de col·laboració.
- El conseller Antoni 

piniella de C i U,ha dimi
tit per considerar que en 
l'haver obert un forn de 
pa li és incompatible amb 
la seva tasca de conseller. 
El substituirà en Lluis 
Eont també de C i U.

- S'ha aprovat inicial
ment el pla General d'Ur
banisme. Ouan sortí en el 
Botlletí Oficial Provin
cial s'exposaran els Plà
nols que tindrà una dura
da d'un mes prorrogable, 
durant el qual es podran 
presentar al·legacions.
El Pla General d'Urbanis
me consta de 14 Plànols i 
3 Toms.

Ealtaren al Ple,els con
sellers Antoni Piniella de 
C i U,i els consellers Ga
briel Miralpeix i Joan Ti- 
moneda del Grup Indepen
dent .
Aquest resum es fa a fí 

d informar els lectors de 
TERRA.
La regidora socialista va 

informar que al setembre 
presentaran un projecte de 
Sanitat al poble#

T E L E T I P  g u i l l e  r i es  - pr ess

No ens acabem de creure 
que Sant Hilari tingui 
un cotxe patrulla.Primer 
de tot perquè no desta
quem precisament per la 
delinqüència que patim.
I encara si fós així,no 
creiem que l'única solu
ció sigui posar un vehi
cle de policia.I això té 
més importància en un mu
nicipi amb migrat pressu
post .

Donem la nostra més total 
repulsa a la visita que 
ens feren els nostàlgics 
de Euerza Nueva.Nosaltres 
a pesar de respectar la 
llebertat d'expressió no 
podem permetre que gent 
d'aouesta ,eologia anti- 
dremocràtica i de clara 
vocació violenta i provo
cadora obri ferides que 
tothom vol tencar.

Es l la s t im ó s  veure com hi  
ha c r ia t u r e s  de poca edat 
poden ser n o s t à l g i c s  d 'un 
passat  que no han v i s c u t .
Cal que les forces demo
cràtiques hilarienques ens

qüestionem seriosament tot 
això,doncs lluny de ser un 
fet anecdòtic és un simp- 
toma clar i un desafiament 
per al futur.

Hem esperat temps i temps 
però creiem que ja ha arri 
bat el moment de demanar a 
l'Aiuntament que afronti 
d'una vegada i per totes 
la catalanització externa 
de la ^ila;tant el que fa 
respecte als noms dels car 
rers com als rètols d'esta 
bliments públics.El primer

totalment de la seva 
competencia i el segon so
lament pot aconsellar o 
suggerir.Això com a pri
mer punt però hi ha un al 
tre exemple que es podria 
endagar una campanya a tot 
el poble per a que els vi 
latans posin al català el 
seu nom en el registre.
Eer altra part,com a sin
tonía optimista,ep Consis
tori inicià la normalit
zació dels rètols indica
tius de circulació en el 
casc urbà del poble#
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